

Referat styremøte	24.02.2025

Tilstede	Siv-Lene, Therese, Heidi, Åge, Svein, Bjørg, Anne-Grethe, Steinar
Forfall	
Kopi	Styret NMK

### 1 Sak: Godkjenne forrige referat

Referanse	Beslutning	Ansvar	Frist
06/25	-Godkjent.		

### 2 Sak: Post inn/ut

Referanse	Beslutning	Ansvar	Frist
07/25	<p>-NKK: Svar vedr. brudd på Etske grunnregler-NN.</p> <p>-NKK: Arrangør Norgesmesterskap for blodspor 2026.</p> <p>-NMK: KGLC-Spørsmål vedr. FCI racing-lisens.</p> <p>-KGLC: Svar vedr. racing-lisens.</p> <p>-NMK: Utvalgsmember-oppfordring fra redaktøren om stoff til Mynden og hvordan dette leveres.</p> <p>-NMK: NKK- Spørsmål vedr. privat annonse med NKK, FCI, NMK logo.</p> <p>-NKK: Svar.</p> <p>-NMK: Katja Eggers og Sebastian Doricic-Bruk av klubbens logo.</p> <p>-Katja Eggers: Svar</p> <p>-Sebastian Doricic: Svar.</p> <p>-Katja Eggers: Bruk av klubbens logo.</p> <p>-Magnus Husby: Forslag til GF.</p> <p>-Pris på leie av SmartVote.</p> <p>-Italienerutvalget: Disiplinærsak.</p> <p>- Violeta Brinkeviciene: Poengberegning LC.</p> <p>-LC avd.Øst: Sak til GF.</p> <p>-BU: Utrekning Årets LC borzoi.</p> <p>-NMK: Ber BU kun bruke poengberegning fra godkjente prøver.</p> <p>-NMK: Vedtak SHK-saker: 100/24, 101/24-oppdatering av cert regler.</p> <p>-NMK: KGLC: Fellesbestemmelsenes punkt om tiden en tisse skal gå etter valpekull før deltagelse i prøver/konkurranser.</p> <p>-KGLC: Har ikke mottatt svar fra NKK.</p> <p>-KGLC: Bekymring ang. medlemmer og autoriserte funksjonærs optreden og ytring-purring.</p> <p>-KGLC: Oppdatert liste over autoriserte LC-funksjonærer.</p> <p>-KGLC: Regler for deltagelse på landslaget i Lure Coursing.</p> <p>-NMK: Rosettbestilling.</p> <p>-NMK: Sendt forslag på Etske regler.</p> <p>-Martial: Svar vedrørende kjøp av bilder.</p> <p>-Avd.Trøndelag: Referat 11.02.2025.</p> <p>-NMK: Purring frist årsrapport og regnskap.</p>		

	-Årsrapport: -Afghanerutvalget -Borzoiutvalget, revidert -Salukiutvalget -Regnskap: -APSSU -Afghanerutvalget		
--	--	--	--

### 3 Sak: Dommerkonferanse

Referanse	Beslutning	Ansvar	Frist
08/25	-Har avholdt flere møter og invitert foredragsholdere. -Rasene som skal presenteres er: Sloughi, azawakh, skotsk hjortehund, italiensk mynde. -Ønsker å ha med saluki også slik at vi får med alle raser i løpet av to konferanser i stedet for tre. -Foredragsholdere for alle raser er invitert og mange dommerdeltakere er veldig positive til invitasjonen. -Styret enstemmig for budsjettet som legges frem på GF.		

### 4 Sak: GF-25

Referanse	Beslutning	Ansvar	Frist
30/24	-Sjekk alle navn og medlemskap -Budsjett 2025 -Avsetter/øremerke penger til dommerkonferansen	Anne-Grethe	

### 5 Sak: Evt

Referanse	Beslutning	Ansvar	Frist
05/25	-Hjemmesiden til Afghanerutvalget: Trenger å få opplæring for å drifte den. -Kontakter Salukiutvalget (som har samme mal for sin side) for å få opplæring slik at de kan drifte siden selv. -Logoen - Copyright. -Send e-post til NKK vedr. logobruk. NMK ønsker ikke at privatpersoner skal bruke klubbens logo. Ref NKKs Webpolicy punkt 11. -RFA: Ønsker at de på sine stor cert utstillinger også kan gi ut jr, og veteran cert. Støttes av NMK. -Pinseutstillingen: Stille auksjon med mulighet for å havne på hovedauksjonen. Utvalgene får bidra med en ting hvor salgssummen tilfaller utvalgene. -Mjøndalshallen: Kontrakt til signering. Økning på påmld. for voksne. Vedtatt fra kr.420 til 450 for voksen. Valp kr.300 som tidligere.	Therese Siv-Lene	